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Onderwerp 

Input VNG en Bureau Regioburgemeesters voor CD Drugsbeleid 2 juni 

 

Geachte dames en heren,  

 

Woensdag 2 juni a.s. spreekt u met de ministers Grapperhaus en Van Ark over drugsbeleid; voor 

gemeenten een uitermate belangrijk onderwerp. In toenemende mate zorgen gebruik van en handel 

in lachgas en designerdrugs voor problemen in onze gemeenten. Naast ernstige gezondheidsrisico’s 

en overlast leidt het gebruik van deze middelen ook in het verkeer tot gevaarlijke situaties. 

De minister heeft eind 2020 weliswaar aangegeven over te willen gaan tot een verbod, maar op dit 

moment geen ruimte te zien voor een algemeen verbod op designerdrugs en lachgas; implementatie 

is uitgesteld tot voorjaar 2022. Een van de redenen is dat de handhaving van dit verbod bij politie ligt 

en het departement op dit moment geen financiële middelen beschikbaar stelt om dit verbod 

effectief te kunnen handhaven. Wij hebben begrepen dat deze financiële middelen (ongeveer 20 

miljoen euro) voornamelijk nodig zijn voor veilig vervoer en opslag van lachgas.  

Dat de handhaving van lachgas en designerdrugs een serieuze aangelegenheid is, blijkt uit een 

toenemend aantal gemeenten dat een (gedeeltelijk) verbod via de APV regelt. Landelijk beleid is hier 

echt van betekenis: het zorgt voor eenduidigheid en voorkomt willekeur en waterbedeffecten. 

Hoewel de financiële middelen vooralsnog niet beschikbaar worden gesteld, wordt de politie 

regelmatig geconfronteerd met excessen en dient evengoed opgetreden te worden. Wij wenden ons 

dan ook tot u met het verzoek de benodigde financiële middelen alsnog beschikbaar te laten stellen 

zodat wij dit steeds groter wordende probleem in gemeenten door middel van landelijke regelgeving 

effectief kunnen bestrijden.  

Het verheugt ons dat inmiddels is aangekondigd dat het zogenaamde 3MMC aan lijst II van de 

Opiumwet wordt toegevoegd, het heeft echter onze voorkeur een algemeen verbod voor alle 

designerdrugs in te stellen. Zo kan worden voorkomen dat een kleine chemische aanpassing weer 

een nieuw verdienmodel voor de drugshandel oplevert. Aangezien de inbeslagname en opslag van 

dit soort middelen minder gecompliceerd ligt dan bij lachgas, roepen wij u op om alle designerdrugs 

alsnog zo snel mogelijk te verbieden.  

Voor de volledigheid is een eerder aan de minister verzonden brief uit de eenheid Oost-Nederland 

toegevoegd. 


